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邀请函
（就邀请函进行公示）
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N¢ /jM/ // jﬂ/ """ : BULGARIAN ACADEMY OF SCIENCES

CLIMATE, ATMOSPHERE AND WATER RESEARCH INSTITUTE

Address of registration: Blvd. “Tsarigradsko Chaussee™ No. 66, Sofia 1784,
director(@cawri.bas.bg, +359887507283, http://cawri.bas.bg

Address for mail: P.O.Box 143, Sofia 1113, Bulgaria
or “Akademik Georgi Bonchev” Street, Block 6, Sofia 1113, Bulgaria

INVITATION

Dear Prof. Dr. Suiliang Huang,

I would like to kindly invite you to participate and present a keynote speech at the 7%
International Scientific Conference of the Climate, Atmosphere and Water Research Institute
at the Bulgarian Academy of Sciences under the motto “Water in Changing Climate —

Environmental and Social Perspectives”.

The Conference will take place in Sandanski, Bulgaria from the 30" of September 2025 until

the 4™ of October 2025, so please arrive at least one day earlier.

The invitation is for you, Prof. Dr. Suiliang Huang (passport number PE1990379), College of
Environmental Science and Engineering, Nankai University. Address: 38 Tongyan Road, Haihe
Education Park, Jinnan District, Tianjin, 300350 P. R. China, and for your wife Ping Wang
(passport number EK0817866) for the period 29 September 2025 — 5 October 2025.

This has been issued for the purpose of obtaining the required visa for your stay in Bulgaria.

Director CAWRI-BAS: \_
corr. member of BAS prof. Ekaterina Batchvarova):
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BULGARIAN ACADEMY OF SCIENCES
"LIMATE, ATMOSPHERE AND WATER RESEARCH INSTITUTE

\ddress of registration: Blvd. “Tsarigradsko Chaussee™ No. 66, Sofia 1784,
director@cawri.bas.bg, +359887507283, http://cawri.bas.bg
Address for mail: P.O.Box 143, Sofia 1113, Bulgaria
or “Akademik Georgi Bonchev” Street, Block 6, Sofia 1113, Bulgaria

INVITATION

Dear Prof. Dr. Suiliang Huang,

I would like to kindly invite you to participate, to present your current work at our
regular Scientific Seminar at the Climate, Atmosphere and Water Research Institute at the
Bulgarian Academy of Sciences and to look for an opportunity for collaboration between
Nankai University and CAWRI-BAS 1n future.

The seminar is held in Sofia, Bulgaria and we invite you to stay from the 6 of
October 2025 until the 20™ of October 2025.

The 1nvitation

is for you, Prof. Dr. Suiliang Huang (passport number

PE1990379), College of Environmental Science and Engineering, Nankai University. Address:
38 Tongyan Road, Haihe Education Park, Jinnan District, Tianjin, 300350 P. R. China, and
your wife Ping Wang (passport number EK0817866) for the period 6-20 October 2025.

This has been issued for the purpose of obtaining the required visa for your stay in Bulgaria.
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May 28, 2025

Professor Suiliang HUANG

Passport number: PE1990379

Phone number: 137 5234 2669

College of Environmental Science and Engineering, Nankai University
Tongyan Road 38, Haihe Education Park, Jinnan District, Tianjin, 300350
P.R. China

Mrs. Ping WANG

Passport number: EK0817866

Re: Letter of Invitation for Prof. HUANG Suiliang and Mrs. WANG Ping
Dear Sir or Madam,

On behalf of the Department of Civil Engineering at Izmir Institute of Technology in {zmir,
Turkey, I am pleased to formally invite Prof. HUANG Suiliang to visit our department from
October 21 to October 31, 2025. This visit will offer an excellent opportunity to foster
scientific collaboration, particularly in the area of pollutant transport and transformation in
natural environments, as well as to strengthen educational exchanges between the College of
Environmental Science and Engineering at Nankai University and our department.

We would also be delighted to welcome Prof. Huang’s spouse, Mrs. Ping Wang, as an
accompanying guest during the visit.

As previously discussed, all expenses related to the visit will be covered by Prof. Huang
Suiliang or his home institution.

We greatly look forward to the visit of Prof. Huang Suiliang and to engaging in fruitful

discussions and collaboration.

Yours sincerely,

T / /
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Professor Gokmen Tayfur




中文翻译件-邀请函1
保加利亚科学院  气候、大气与水研究所
注册地址：保加利亚索非亚市察里格勒大道66号，邮编1784
电子邮箱：mailto:director@cawri.bas.bg
联系电话：+359 887 507 283
官方网站：http://cawri.bas.bg 

通信地址：

1. 保加利亚索非亚市1113号，邮政信箱143号  或

2. 保加利亚索非亚市1113号，格奥尔基·邦切夫院士街6号楼
2025年6月10日13点

邀 请 函


尊敬的黄岁樑教授、博士：
诚挚地邀请您参加并发表主题演讲，主题为“气候变迁下的水资源：环境与社会视角”的保加利亚科学院气候、大气与水研究所第七届国际科学会议。

会议时间与地点：

· 时间：2025年9月30日（星期二）至10月4日（星期六）

· 地点：保加利亚 桑丹斯基市
请您至少提前一天（9月29日）抵达。
本邀请函适用对象：

1. 黄岁樑教授、博士（护照号：PE1990379）

· 任职单位：南开大学环境科学与工程学院

· 地址：中国天津市津南区海河教育园区同砚路38号，邮编300350

2. 配偶：王平女士（护照号：EK0817866）

· 停留期限：2025年9月29日至10月5日

说明：
本函用于申请您及配偶在保加利亚停留所需的签证。

保加利亚科学院气候、大气与水研究所所长
保加利亚科学院通讯院士、教授 叶卡捷琳娜·巴奇瓦罗娃（签名）
盖章
中文翻译件-邀请函2
保加利亚科学院  气候、大气与水研究所
注册地址：保加利亚索非亚市察里格勒大道66号，邮编1784
电子邮箱：mailto:director@cawri.bas.bg
联系电话：+359 887 507 283
官方网站：http://cawri.bas.bg 

通信地址：

1. 保加利亚索非亚市1113号，邮政信箱143号  或

2. 保加利亚索非亚市1113号，格奥尔基·邦切夫院士街6号楼
2025年6月10日13点

邀 请 函


尊敬的黄岁樑教授、博士：
诚挚邀请您参加保加利亚科学院气候、大气与水研究所（CAWRI-BAS）定期举办的学术研讨会，并在此次活动中展示您的最新研究成果。我们亦希望借此机会探讨南开大学与CAWRI-BAS未来合作的可能性。

研讨会安排：

· 时间：2025年10月6日（星期一）至10月20日（星期一）

· 地点：保加利亚 索非亚市
请您全程参与上述日期的活动。
本邀请函适用对象：

1. 黄岁樑教授、博士（护照号：PE1990379）

· 任职单位：南开大学环境科学与工程学院

· 地址：中国天津市津南区海河教育园区同砚路38号，邮编300350

2. 配偶：王平女士（护照号：EK0817866）

· 停留期限：2025年10月6日至10月20日

说明：
本函用于申请您及配偶在保加利亚停留所需的签证。

保加利亚科学院气候、大气与水研究所所长
保加利亚科学院通讯院士、教授 叶卡捷琳娜·巴奇瓦罗娃（签名）

盖章

中文翻译件-邀请函3
伊兹密尔理工大学 土木工程系
地址：土耳其伊兹密尔市乌尔拉区，邮编 35437
联系邮箱：mailto:okmentayfur@iyte.edu.tr
电话：+90-232-75066815
传真：+90-232-7506801


日期：2025年5月28日
关于黄岁樑教授及王平女士的邀请函
尊敬的先生/女士：

谨代表土耳其伊兹密尔理工大学土木工程系，我诚挚邀请黄岁樑教授于2025年10月21日至31日期间莅临我系访问。此次访问将为深化双方科研合作提供绝佳契机，特别是在自然环境中污染物的迁移与转化研究领域，同时亦将促进南开大学环境科学与工程学院与我系之间的教育交流。

我们亦非常欢迎黄教授的配偶王平女士以陪同身份共同来访。

如先前商议，本次访问的相关费用将由黄岁樑教授本人或其所属单位承担。

我们热切期待黄教授的到访，并期待通过此次交流开展富有成效的学术探讨与合作。
此致
敬礼
敬礼
Gökmen Tayfur 教授 （签字）
土木工程系
伊兹密尔理工大学
土耳其伊兹密尔市

